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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si      

 
Številka: 01300-20/2018-6 
Datum: 16.03.2018 
 
 

Z A P I S N I K 
 
26. seje sveta mestne četrti, ki je bila v sredo, 14. marca 2018 ob 18. uri v na sedežu mestne 
četrti. 
 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Žana Tischler, mag., .Majda Dušej, Vera Vilčnik, Alojz Roj, Ivan Gregurič, 
Jadranka Grgić, 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Silvo Mikl, mag. Polonca Černenšek, Silvester Gregorič 
 
NEUPRAVIČENO ODSOTNI: 
Iztok Levstek, Klemen Peran 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 25. redne seje sveta 
4. Materinski dan 
5. Poslovno poročilo in ocena tveganja za leto 2017 
6. Inventurni elaborat 
7. Vprašanja in pobude 
8. Razno 

 
 
 

1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
 
Predsednik sveta, Oton Štrucl je pozdravil prisotne. Ugotovil je, da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 7 članic in  članov  sveta MČ od izvoljenih 
13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za legitimno 
nadaljevanje seje.   

   
OSTALI PRISOTNI: 
Diana Slekovec - referentka 
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2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. Predsednik v uvodu pove, da je sprejel iz 
Urada za gospodarske dejavnosti poziv za njegovo mnenje glede OPPN Brezje S 2, ki je bil 
že sprejet v času prejšnjega župana, vendar je takrat prišlo do nepravilnosti, ker niso bila 
upoštevana mnenja takratnega sveta MČ. Predsednik prebere odgovor, ki ga je poslal na 
Urad: 
Na mestno četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci ste naslovili prošnjo za stališče predsednika sveta MČ 
glede projekta ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL 
OBMOČJA  BREZJE 2S (del PPE Br2-S) – stanovanjsko območje med Dupleško cesto in 
Stražunskim gozdom v Brezju.  
V osnovi nisem proti projektu. Pridružujem se mnenju krajanov, ki živijo v okolici predvidene 
gradnje stanovanjskega kompleksa, da se v tem delu Brezja ne gradijo stanovanjski bloki, 
ampak vrstne hišice. 
Pove, da se bo OPPN Brezje S 2 razpravljalo še v točki Razno, ker so bili na sejo povabljeni 
tudi stanovalci na omenjenem področju. 
Pripomb k predlaganem dnevnem redu ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta 
glasovali in soglasno z 7 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
1. SKLEP: 
Svet mestne četrti sprejema dnevni red 26. seje sveta mestne četrti: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 25. redne seje sveta 
4. Materinski dan 
5. Poslovno poročilo in ocena tveganja za leto 2017 
6. Inventurni elaborat 
7. Vprašanja in pobude 
8. Razno 

 
 
 

3. 
 

Obravnava in potrditev zapisnika 25. redne seje sveta mestne četrti 
 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi.  
Po pregledu realizacije sklepov prejšnje seje, pripomb na zapisnik ni bilo, zato so na  predlog 
predsednika prisotni glasovali o potrditvi zapisnika in s 7 glasovi ZA  sprejeli: 
 
  
2. SKLEP:   
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik 25. redne seje, z dne 06. 
februarja 2018  
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4. 
Materinski dan 

 
 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom. Točko je odprl 
predsednik, ki pove, da so se o prireditvi že pogovarjali na prejšnji seji. 
Ivan Gregurič pove, da bomo letos obiskali najstarejšo občanko v Dogošah, ga. Marijo Repič 
in jo skromno obdarili. Na obisk bi šli 20. marca 2018. 
Mestna četrt je na proslavo povabila naslednje nastopajoče. 

 KUD Drava 

 Harmonikaš Mark Kelc 

 MePZ » Lipa« 

 Prireditev bo vodila Polona Pivec 
Mestna četrt bo mamice obdarila z rožami. 
 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
 
3. SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrdi dokončen program ob materinskem 
dnevu 
 
 
 

5. 
Poslovno poročilo in ocena tveganja za leto 2017 

 
 

Točko je odprl predsednik, ki pove, da je bilo gradivo poslano z vabilo. Nato je prisotne pozval 

k razpravi. 

Pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 glasovi ZA 

sprejeli: 

 
4. SKLEP:  
Svet mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci je obravnaval Poslovno poročilo o 
poslovanju Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci v letu 2017 in ga sprejema 
 
 

 
6. 

Inventurni elaborat 
 
 

Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci je na svoji 23. redni seji , dne 08.11.2017 imenoval popisno 
komisijo. Komisija je svoje delo za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja opravila 
17.01.2018 ter pripravila naslednje: 
 

1. Poročilo o popisu neopredmetenih in opredmetenih osnovnih sredstev ter drobnega 
inventarja s stanjem na dan 31.12.2017 
 

Popis osnovnih sredstev obsega en list in se zaključuje z zaporedno številko 73 
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Popis drobnega inventarja zajema en list in se zaključuje s številko 6 
Popis je bil opravljen na lokaciji MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci, na trati 2 

 

 
Popisna komisija za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja za leto 2017 je sestavljena 
iz predsednika in dveh članov:  
 

- Predsednik – Ivan Gregurič 
- Član – Silvester Gregorič 
- Član – Alojz Roj 

 
 

ter 
 
popisna komisija za popis denarnih sredstev, obveznosti in terjatev v sestavi : 
 

- Predsednica  - Žana Tischler 
- Članica – Vera Vilčnik  
- Član – Iztok Levstek 

 
 

2. Poročilo o popisu splošnega sklada s stanjem na dan 31.12.2017 zajema naslednje 
postavke: 
 

- Stanje splošnega sklada za neopredmetena sredstva in opredmetena osnovna 
sredstva 
593,12 EUR 

- Stanje splošnega sklada za drugo 
875,15 EUR 
 
 

3. Poročilo o popisu terjatev in obveznosti s stanjem na dan 31.12.2017 zajema naslednje 
postavke: 
 

- Stanje terjatev (skupaj)              13.532,24   EUR 
- Stanje obveznosti (skupaj)       726.354,62   EUR 

 
 

4. Poročilo o popisu denarnih sredstev na dan 31.12.2017 
 

- Stanje sredstev na TRR                                         578,15  EUR 
- Zaporedna številka UJP izpiska                             116 
- Naročilnica zaključena z zaporedno številko          41001-88/2017-48 
- Izdani računi zaključeni z zaporedno številko         15/2017 

-  
Predsednik pozove člane sveta k razpravi. V razpravi so sodelovali vsi člani sveta. Zanimalo 
jih je zakaj je še vedno stanje obveznosti tako visoko. Predsednik pove, da je to zaradi dolga 
Občini Duplek iz leta 1991 zaradi kabla, ki so ga potrebovali pri izgradnji telefonske 
infrastrukture. Ker je kabel, ki so ga potrebovali izginil, je Občina Duplek vložila tožbo proti 
takratni KS Jože Lacko. MČ je pravna  naslednica, zato se je dolg prenesel na njo. Zadeva še 
ni rešena. 
Ostalih pripomb ni bilo zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 7 
glasovi ZA sprejeli: 
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5. SKLEP:  
 
 1.  1. Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejema poročilo popisne 

komisije za popis neopredmetenih in opredmetenih osnovnih sredstev ter 
drobnega inventarja za leto 2017. 

 
2. Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci sprejema inventurni elaborat 

popisa  sredstev terjatev in obveznosti   na  dan  31. december  2017. 
 
 
 
 
 

6. 
Vprašanja in pobude 

 
K besedi se priglasi Alojz Roj, ki pove, da ima par vprašanj in predlogov: 
1.  Najprej pove, da je treba pred izvajanjem OPPN na našem območju urediti komunalno 
infrastrukturo, ker se kvaliteta življenja občanov z izgradnjo poslabša. Člani sveta se strinjajo. 
2.  Kontaktiral ga je občan iz Dupleške c. 73, ki ima probleme z priklopom na kanalizacijo. Na 
kanalizacijo bi se moral priključiti na glavni cesti in bi želel dobiti soglasje za zaporo ceste od 
mestne četrti. Odgovor predsednika je, da mu mestna četrt ne more dati soglasja za zaporo 
ceste, ker je cesta državna in se mora obrniti na pristojne inštitucije. 
3.  Predlaga, da bi se v mestni četrti organizirala čistilna akcija. Predsednik pove, da so takšne 
akcije v preteklosti že imeli. Če mestna četrt organizira čistilno akcijo, mora prevzeti tudi 
odgovornost. Tu misli predvsem za morebitne poškodbe (nevarne so predvsem injekcijske 
igle). Člani sveta so naklonjeni čistilni akciji, vendar se bojijo odgovornosti, ki bi jo morala 
prevzeti mestna četrt. 
Nato Ivan Gregurič pove, da je v Dogošah, v Gasilski ulici parcela 510/6, K.O. Dogoše, ki je v 
lasti MOM dana v najem fizični osebi. Predlaga, da se na MOM pošlje dopis, da se parcela ne 
da več v najem in se na njej uredi otroško igrišče, ker so na tem območju zgrajene nove hiše 
in posledično se je v Dogoše priselilo več družin z otroci.  
Člani sveta se strinjajo s predlogom in zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in 
soglasno s 7 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
6. SKLEP: Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci predlaga Javnemu podjetju za 
gospodarjenje s stavbnimi zemljišči, da se parcela št. 510/6, K.O. Dogoše ne da v najem, 
ampak se na omenjeni parceli uredi otroško igrišče 

 
 Drugih pobud ni bilo. 
 
  
 

7. 
Razno 

 
Seji se pridružijo stanovalci iz Dupleške ceste 58/a,b,c,d,e,f, kjer bodo izvajali OPPN Brezje S 
2.  Predsednik jih pozdravi in pove, da smo na mestni četrti zadeve že pričeli urejati. Pove, da 
je bil poslan dopis na Urad za gospodarske dejavnosti v katerem je podal svoje osebno mnenje 
za katerega so ga prosili.  Stanovalci povedo, da so na seji mestnega sveta že takrat podali 
svoje pripombe, vendar jih svetniki niso upoštevali in so OPPN S 2 na seji sprejeli. Obrazložijo 
kronologijo dogodkov v letu 2011, ko je bil OPPN sprejet na seji mestnega sveta. Takrat je bilo 
prestavljeno več variant izgradnje naselja. Najbolj jih moti, da je takratni svet dal pozitivno 
mnenje na izgradnjo naselja, pri tem pa niso upoštevali pripombe prebivalcev. Tako je bila 
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sprejeta Varianta 1 in ne Varianta 2, kot so želeli prebivalci. Niso proti izgradnji vrstnih hišic, 
vendar odločno nasprotujejo izgradnji blokovskega naselja, varianti, ki je bila sprejeta na seji 
mestnega sveta. Tudi stroka je takrat opozorila, da varianta, ki je bila sprejeta ni najbolj 
primerna. 
Stanovalci apelirajo na člane sveta, da jih podprejo v njihovih prizadevanjih, da se na tem delu 
Brezja ne bi gradili blokovskega naselja. Predsednik vpraša stanovalce ali so se pripravljeni 
sestati  z arhitektom Gregorjem Reichenbergerjem. S tem se strinjajo, s tem, da pri tem 
sodeluje tudi Mestna četrt. 
V razpravi so sodelovali vsi člani sveta, ki se strinjajo s prebivalci. Izoblikujejo mnenje, da svet 
mestne četrti podpira prizadevanja stanovalcev. 
Druge razprave ni bilo, zato se predsednik sodelujočim zahvali za sodelovanje in sejo zaključi 
ob 20.50. 
 
 
 
Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  

Oton ŠTRUCL 

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Poslano:  

- članicam in članom sveta mestne četrti 

- predsednik nadzornega odbora 
 

V vednost po elektronski pošti: 

- Sekretariat za splošne zadeve, Služba za MČ in KS 

- Odbor za lokalno samoupravo in splošne zadeve  
 
Priloge:  

- zapisnik prejšnje seje 

- poročilo o izvršitvi sklepov prejšnje seje 
 


